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	Survey of Students' Opinion of the Academic Advising Services Form
	
	




	بيانات الطالب
Student’s Information

	الأسم
	
	Name

	الرقم الطلابي
	
	University ID

	التخصص
	
	Major

	العام الجامعي
	
	Academic Year

	المعدل التراكمي
	
	Cumulative GPA



	أسم المرشد الأكاديمي
	
	Academic Advisor Name



	تفاصيل الإستبيان
Survey Details

	م
	العبارة
	دائماً
Always
	غالباً
Frequently
	أحياناً
Sometimes
	نادراً
Rarely
	أبداً
Never
	Sentence
	No.

	1
	يوجد إعلانات وإرشادات واضحة في القسم لمساعدتي للحصول على الإرشاد الاكاديمى المناسب.
	
	
	
	
	
	There are clear announcements and guidelines in the section to help me get the right academic advising.
	1

	2
	يشرح لي المرشد الاكاديمى الصلة بين المقررات الدراسية وتفاصيل الخطة الدراسية للقسم.
	
	
	
	
	
	The academic advisor explains the link between the courses and details of the department's study plan.
	2

	3
	يساعدني المرشد الاكاديمى في تسجيل الساعات الدراسية المتوافقة مع قدراتي والنظام الجامعي.
	
	
	
	
	
	The academic advisor helps me to record the hours that are compatible with my abilities and the university system.
	3

	4
	يتواجد المرشد الاكاديمى خلال الساعات المكتبية المخصصة للإرشاد الطلابى.
	
	
	
	
	
	The academic advisor is available during office hours for student advising.
	4

	5
	تربطني علاقة حسنة بالمرشد الاكاديمى.
	
	
	
	
	
	I have a good relationship with the academic advisor.
	5

	6
	المرشد الاكاديمى ملتزم بتوجيهي وحل مشكلاتي.

	
	
	
	
	
	The academic advisor is committed to directing and solving my problems.
	6

	7
	المرشد الاكاديمى متابعا لمدى تقدمي ويقدم لي النصح والتوجيه أثناء الفصل الدراسي.
	
	
	
	
	
	The academic advisor follows my progress and provides advice and guidance during the semester.
	7

	8
	وجدت تشجيعاً من مرشدي الأكاديمي لتطوير أفكاري وتوجهاتي في مجال تخصصي.
	
	
	
	
	
	I found encouragement from my academic mentor to develop my thoughts and orientations in my field of specialization.
	8

	9
	يساعدني المرشد الاكاديمى في مناقشة نتائجي في مقررات الفصل السابق مع مدرسي المقررات.
	
	
	
	
	
	The academic advisor helps me discuss my results in the previous semester's courses with the course teachers.
	9

	10
	أشعر بالرضا بشكل عام عن مستوى خدمة الإرشاد الاكاديمى في القسم.
	
	
	
	
	
	I am generally satisfied with the level of academic advising service in the department
	10

	11
	إضافة مقتراحات
Add Suggestions
	11
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